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Abstract (en)
In a container (10) for storing and/or transporting objects, such as temperature-sensitive medication or the like, having an outer dual-walled container
(11), there is arranged in the outer container (11) an inner container (12), in which chambers (19) are immersed to receive objects, the openings
(20) of which chambers each have a passage opening (30) by means of closure discs (27, 28) and the passage opening (30) of the upper closure
disc (27) is surrounded by a tube connector (32) which interacts with stops (34, 35) of the lower closure disc (28) to match the passage openings.
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Abstract (de)
Bei einem Behälter (10) zum Lagern und/Oder Transportieren von Gegenständen wie beispielsweise Temperatur empfindliche Medikamente o.dgl.
mit einem äußeren doppelwandigen Behälter (11) ist in dem äußeren Behälter (11) ein innerer Behälter (12) angeordnet, in dem Kammern (19)
zur Aufnahme der Gegenstände eintauchen, deren Öffnungen (20) mittels Schließscheiben (27, 28) jeweils eine Durchtrittsöffnung (30) aufweisen
und die Durchtrittsöffnung (30) der oberen Schließscheibe (27) von einem Rohrstutzen (32) umgeben ist, der mit Anschlägen (34, 35) der unteren
Schließscheibe (28) zur Ubereinstimmung der Durchtrittsöffnungen zusammenwirkt.
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